
 
 

Zápis z porady vedení PřF UJEP dne  3. 4. 2007. 
 
Přítomni:     doc. Novák, dr. Kořínková, doc. Pavlík,  Mgr. Balej, ing. Lauterbach 
 

1. Děkan informoval o jednání na kolegiu rektorky v dopoledních hodinách: 
- harmonogram na příští akademický rok, schválena 1. varianta 
- požadavek převodu knihovny PF UJEP pod univerzitu 
- nový požadavek vedení UJEP na podrobnou studii kampusu. 

2. Vedení se zabývalo novými požadavky na podrobnou studii kampusu s ohledem na 
počet studentů a budoucích prostor fakulty. Vedoucí kateder dopracují vizi prostor a 
dalších požadavků na kampus a zašlou do půlnoci 4. 4. 2007 na děkanát. 

3. Vedení projednávalo program výjezdního zasedání na Bukovině ve dnech 12. a 13. 4. 
2007. 

4. Děkan přednesl návrh vedoucího katedry informatiky na zajišťování výuky základů 
informatiky pro všechny katedry na PřF. Proděkanka Kořínková se bude návrhem dále 
zabývat. 

5. Proděkanka informovala o průběhu auditu o placení poplatků na PřF. 
6. AS PřF se kladně vyjádřil k 6 předloženým návrhům na nové studijní programy. Po 

schválení Vědeckou radou PřF budou návrhy zaslány Akreditační komisi, která je 
bude schvalovat na svém červnovém zasedání. 

7. Vedení projednávalo žádost České spořitelny na organizaci promotion akce v době 
konání zápisů studentů. Tajemník projedná s Českou spořitelnou finanční vyrovnání 
za umožnění této promo akce. 

8. Proděkan Pavlík předložil analýzy a připomínky k hodnocení jednotlivých kateder. 
9. Proděkan Pavlík předložil návrh rozpočtu knihovny pro naší fakultu na letošní rok. 

Tajemník bude rozpočet konzultovat s dr. Brožkem. 
10. Do 30. 4. 2007 budou na PřF připravená pravidla grantové agentury. 
11. Členem rady pro informatizaci byl za PřF navržen dr. Moravec. 
12. V dubnu bude vypsáno výběrové řízení na obsazení celkem 9 míst akademických 

pracovníků. 2 místa na katedře chemie (1,5 úvazku), 2 místa na katedře informatiky 
(1,3 úvazku), 2 místa na katedře matematiky, 1 místo vědeckého pracovníka na 
katedře fyziky (1 úvazek) a 2 místa na katedře geografie. Inzerát vyjde v tisku (LN) a 
bude vyvěšen na webových stránkách. 

13. Návrhy na projekty Rozvojových programů MŠMT proděkan Balej obdržel z katedry 
fyziky, biologie a matematiky. 

14. Dr. Dvorníková předložila návrhy potisku služebních automobilů. Vedení vybralo  
jeden návrh, který bude realizován. 

15. Tajemník předložil rozpočet FRIM UJEP na rok 2007. V rozpočtu není počítáno 
s požadavkem na nový služební automobil. 

16. Příští porada vedení bude 10. 4. 2007 od 13 hod. v pracovně děkana. 
 
 
 
 
                                                                                Doc. RNDr. Stanislav Novák,CSc. 
                                                                                        Děkan PřF UJEP 
 
Zapsala: Y. Jůzová 


